

Il est ainsi rejeté.

La motion principale étant mise aux voix, le Conseil se partage comme suit:

Pour: N. Lapointe, O'Connell, Ward, Boyd, Garceau, Monahan, Létourneau, Mayrand, Emard, Drummond, Larivière, Martin, Stroud, Blumenthal, Vandelac, Ménard, Judge.—17.

Contre: L. A. Lapointe, Clément, Bastien, Séguin, Poissant, Macdonald.—6.

Ainsi elle est adoptée, et il est

Résolu: En conséquence.

18.—Etant lu l'ordre du jour pour prendre en délibération un rapport du Bureau des Commissaires à l'effet d'accorder un contrat pour faire le pavage de la rue McGregor en bithulitique.

M. l'échevin BOYD, appuyé par M. l'échevin EMARD,

Propose: Que ledit rapport soit amendé de façon à accorder le contrat pour le pavage de ladite rue à la Warner Quinlan Company, au plus bas soumissionnaire, au prix mentionné dans sa soumission et sujet à toutes les conditions qui peuvent être imposées par l'Ingénieur en Chef de la Cité et pourvu aussi qu'il soit bien entendu que les fondations en béton seront faites suivant le cahier des charges de la Cité concernant les pavages en asphalte.

Le vote étant pris sur ledit amendement, le Conseil se partage:

Pour: N. Lapointe, O'Connell, Boyd, Garceau, Monahan, Mayrand, Emard, Drummond, Larivière, Martin, Séguin, Stroud, Poissant, Blumenthal, Vandelac, Ménard, Judge.—17.

Contre: L. A. Lapointe, Ward, Clément, Bastien, Macdonald.—5.

Ledit amendement est en conséquence adopté.

Son Honneur le Maire pose alors la question:

"Ledit rapport, tel qu'amendé, sera-t-il adopté?"

Le Conseil se partage:

Pour: N. Lapointe, O'Connell, Boyd, Garceau, Monahan, Mayrand, Emard, Drummond, Larivière, Martin, Stroud, Blumenthal, Vandelac, Ménard, Judge.—15.

Contre: L. A. Lapointe, Ward, Clément, Bastien, Séguin, Poissant, Macdonald.—7.

Ladite proposition est ainsi rejetée, vu la section 21 (L) qui, en pareil cas, exige le vote affirmatif d'au moins les deux-tiers des membres du Conseil présents.

La motion principale étant mise aux voix, le Conseil se partage:

Pour: Ward.—1.

Contre: L. A. Lapointe, N. Lapointe, O'Connell, Boyd, Garceau, Monahan, Clément, Létourneau, Mayrand, Emard, Bastien, Drummond, Larivière, Martin, Séguin, Stroud, Poissant, Blumenthal, Vandelac, Ménard, Judge.—21.

Elle est ainsi rejetée.

En vertu d'une résolution déjà adoptée à la présente assemblée, le Conseil prend en délibération les trois rapports suivants, savoir:

19.—Du Bureau des Commissaires, pour adjuger le contrat pour le pavage de la rue St. Dominique en bithulitique.

M. l'échevin BOYD, appuyé par M. l'échevin BLUMENTHAL,

Propose: Que ledit rapport soit amendé de manière à adjuger le contrat pour le pavage de ladite rue à la Warner Quinlan Company, le plus bas soumissionnaire, au prix mentionné dans sa soumission et subordonné à toutes les conditions qui seront imposées par l'Ingénieur en Chef de la Cité, et pourvu qu'il soit bien entendu que la fondation en béton sera faite suivant le cahier des charges de la Cité concernant les pavages en asphalte et que, ainsi amendé, ledit rapport soit adopté.

Pour: N. Lapointe, O'Connell, Ward, Boyd, Monahan, Létourneau, Mayrand, Emard, Drummond, Larivière, Martin, Stroud, Blumenthal, Vandelac, Ménard, Judge.—16.

Contre: L. A. Lapointe, Clément, Bastien, Séguin, Poissant.—5.

Elle est ainsi adoptée et il est

Résolu: En conséquence.

20.—Du Bureau des Commissaires, à l'effet d'adjuger le contrat pour le pavage de la rue Cadieux en bithulitique.

M. l'échevin BOYD, appuyé par M. l'échevin EMARD,

Propose: Que ledit rapport soit amendé de manière à adjuger le contrat pour le pavage de ladite rue à la Warner Quinlan Company, le plus bas soumissionnaire, au prix mentionné dans sa soumission et subordonné à toutes

So it passed in the negative.

The main motion being put, the Council divided:

Yeas: N. Lapointe, O'Connell, Ward, Boyd, Garceau, Monahan, Létourneau, Mayrand, Emard, Drummond, Larivière, Martin, Stroud, Blumenthal, Vandelac, Ménard, Judge.—17.

Nays: L. A. Lapointe, Clément, Bastien, Séguin, Poissant, Macdonald.—6.

So it was carried and

Resolved: Accordingly.

18.—The order of the day being read to consider a report from the Board of Commissioners to award contract for the paving of MacGregor St in Bithulitic composition,

Ald. WARD, moved, seconded by Ald. MACDONALD,

That said report be adopted.

Moved in amendment by Ald. BOYD, seconded by Ald. EMARD,

That said report be amended so as to award the contract for the paving of said street to the Warner-Quinlan Company, the lowest tenderer, at the price mentioned in its tender and subject to all the conditions which may be imposed by the Chief Engineer of the City and provided it be well understood that the concrete foundations shall be made in accordance with the specifications of the City concerning asphalt pavements.

The vote being taken on said amendment, the Council divided:

Yeas: N. Lapointe, O'Connell, Boyd, Garceau, Monahan, Mayrand, Emard, Drummond, Larivière, Martin, Séguin, Stroud, Poissant, Blumenthal, Vandelac, Ménard, Judge 17

Nays: L. A. Lapointe, Ward, Clément, Bastien, Macdonald.—5.

Said amendment was therefore adopted.

His Worship the Mayor then put the question:

"Shall said report, as amended, be adopted?"

The Council divided thereon:

Yeas: N. Lapointe, O'Connell, Boyd, Garceau, Monahan, Mayrand, Emard, Drummond, Larivière, Martin, Stroud, Blumenthal, Vandelac, Ménard, Judge.—15

Nays: L. A. Lapointe, Ward, Clément, Bastien, Séguin, Poissant, Macdonald.—7.

So it passed in the negative in view of Section 21 (1) which, in such case, requires the affirmative vote of at least two thirds of the members of the Council present.

The vote being taken on the main motion,

The Council divided:

Yeas: Ward.—1.

Nays: L. A. Lapointe, N. Lapointe, O'Connell, Boyd, Garceau, Monahan, Clément, Létourneau, Mayrand, Emard, Bastien, Drummond, Larivière, Martin, Séguin, Stroud, Poissant, Blumenthal, Vandelac, Ménard, Judge.—21.

So it passed in the negative.

In virtue of a resolution adopted at a previous stage of the present meeting, the Council considered the three following reports, viz:

19.—From Board of Commissioners to award the contract for the paving of St. Dominique St. in Bithulitic composition.

Ald. BOYD moved, seconded by Ald. BLUMENTHAL,

That said report be amended so as to award the contract for the paving of said street to the Warner-Quinlan Company, the lowest tenderer, at the price mentioned in its tender and subject to all the conditions which may be imposed by the Chief Engineer of the City and provided it be well understood that the concrete foundations shall be made in accordance with the specifications of the City concerning asphalt pavement and that, so amended, said reports be adopted.

The Council divided thereon:

Yeas: N. Lapointe, O'Connell, Ward, Boyd, Monahan, Létourneau, Mayrand, Emard, Drummond, Larivière, Martin, Stroud, Blumenthal, Vandelac, Ménard, Judge.—16.

Nays: L. A. Lapointe, Clément, Bastien, Séguin, Poissant.—5.

So it was carried and

Resolved: Accordingly.

20.—From Board of Commissioners, to award contract for the paving of Cadieux St., in Bithulitic composition.

Ald. BOYD moved, seconded by Ald. EMARD,

That said report be amended so as to award the contract for the paving of said street to the Warner-Quinlan Company, the lowest tenderer, at the price mentioned in